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Onderwerp: Beantwoording rondvragen over Najaarsrapportage 
 

 engels.r@woerden.nl

 

Beantwoording van de vragen: 
 

1) Welke van de hoger of lager uitgevallen financiën zijn, beschouwd in het licht dat het college realistisch 
wenst te begroten, naar verwachting structureel?  
a) Zijn deze in dat geval meerjarig meegenomen in de programmabegroting?  
b) Indien dit niet het geval is, waarom is hier dan voor gekozen?  
Antw: De aangegeven financiële mutaties in de Najaarsrapportage betreffen éénmalige mee- of 
tegenvallers voor het jaar 2019. De argumentatie hiervoor is in de Najaarsrapportage opgenomen. 
Structureel zijn deze onderwerpen verwerkt en meegenomen in de begroting 2020-2023. 

 
 
2) Programma 1 

Het doel is om binnen 2 jaar 50% van de horecavergunningen te actualiseren. In 2019 en 2020 is 
hiervoor 40 k per jaar vrijgemaakt.  

a) Wat is de voortgang hiervan? 
Antw: Op dit moment is er een inventarisatie van het aantal inrichtingen wat zal worden 
aangeschreven. Vanwege het tekort aan capaciteit dit jaar binnen het APV en handhavingscluster van 
team VTH is het niet gelukt de actualisatie daadwerkelijk op te starten. Wel ligt er een stappenplan 
klaar om vanaf Q1 2020 te starten met het project.  
 
b) Wat zijn de gevolgen van eventuele vertraging?  
Antw: Gevolg is dat de inrichtingen die op dit moment niet beschikken over een juiste dan wel recente 
vergunning nog steeds niet aan de gestelde voorwaarden voldoen. Streven is om in 2020 voldoende 
capaciteit vrij te maken om het proces in 1 jaar af te ronden.   
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c) Als dit programma on hold is gezet, wat is er vervolgens met dit budget gebeurd? 
Antw: Er is minimale inzet op het project geweest. Voorstel bij de jaarrekening zal zijn om het budget 
van 2019 over te hevelen naar  2020 en het totale bedrag in 2020 in te zetten. Dit maakt het mogelijk 
om het project in 1 jaar af te ronden, zie ook antwoord op vraag 1b. 

 
 

3) Er komt een handboek openbare ruimte zodat met name ontwikkelaars en ontwerpers weten hoe de 
gemeente werkt. Wat zijn de mogelijkheden om voor het Sociaal Domein ook een handboek te maken?  
Acht het college dit wenselijk? 
Antw: Het college acht dit niet wenselijk. Rond inkoop zijn vanuit Inkoop en Monitoring Utrecht West al 
zaken vastgelegd en richtlijnen opgesteld. Voor de andere zaken in het sociaal domein, zoals rond 
subsidies om maatschappelijke opgaven te realiseren,  prefereren we speelruimte boven zwaar 
gestandaardiseerde richtlijnen. Daarbij staat voor ons het gesprek centraal. Op deze manier kunnen we 
snel en flexibel inspelen op het maatschappelijke speelveld dat continu in beweging is.   
 
 

4) Volgens de najaarsrapportage is de nota parkeren in Q4 2019 gereed. Waarom wordt in de 
najaarsrapportage een andere planning aangegeven dan in andere stukken en tijdens 
raadsvergaderingen? Wat is nu de definitieve planning van de nota parkeren?  
Antw: In september jl. is de opdracht voor het opstellen van het parkeerbeleid gegeven. Na overleg 

met alle betrokkenen en rekening houdend met de door de gemeenteraad vastgestelde 
kaders,  verwachten wij het beleid in Q2 van 2020 aan uw raad voor te leggen voor besluitvorming. In 
november ontvangt u een raadsinformatiebrief met meer informatie over de aanpak en de planning voor 
het opstellen van het parkeerbeleid.  
  

 

Bijlagen: 
 

geen 

 

 

 

 

 

B.C. Lont 

Wethouder 


